
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 11/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 306/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση τροποποίησης πίνακα έργων του 
Δήμου Βέροιας για ένταξή τους στο 
πρόγραμμα «ΘΗΣΕΑΣ» (προγραμματική 
κατανομή 35% για την 4ετία 2006-2009). 

 
       Σήμερα 7 Μαϊου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-5-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Δ. Δάσκαλος Μ. Σουμελίδης Σ. Διαμαντής 
2. Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης Ι. Καπετανίδης 
3. Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης  
4. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι 
5. Π. Τσαπαρόπουλος   Τοπικών Συμβουλίων 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Ν. Μωυσιάδης   Η. Σοφιανίδης 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α.  Τσιάρας   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Μ. Τρανίδης    
14. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και 
αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 277/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 280/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 

15. Γ. Κάκαρης 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 281/2007 

απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 282/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης και 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 283/2007 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης, Γ. Ορφανίδης. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 
24. Γ. Ορφανιδης 

   

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 29° θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 

υπόψη του συμβουλίου το από 2-5-2007 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών 
Δημητρίου Δάσκαλου, που έχει ως εξής: 

1. Σας γνωρίζουμε στον Πίνακα έργων Θησέα για το έτος 2008  υπάρχει το 
παρακάτω έργο  το οποίο και ζητείται η μεταφορά  στο έτος 2007  

«Αντικατάσταση δικτύου ύδρευσης Τριποτάμου» στον Κ.Α. 7326.017(2007)    
με Προϋπολογισμό 156,000.00 € Ευρώ.  

2. Σας γνωρίζουμε στον Πίνακα έργων Θησέα για το έτος 2007  υπάρχει το 
παρακάτω έργο  το οποίο και ζητείται η μεταφορά  στο έτος 2008  

«Εξωτερικός αγωγός αποχέτευσης Πανοράματος Γιοτζαλίκια» με 
Προϋπολογισμό 210,000.00 € Ευρώ.  

3. Σας γνωρίζουμε στον Πίνακα έργων Θησέα  υπήρχε το παρακάτω έργο  για 
το έτος 2006 το οποίο και ζητείται η κατάργηση του λόγω αδυναμίας εκτέλεσης του.  

«ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΔΙΚΤΥΩΝ ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΚΟΥΜΑΡΙΑΣ» με Προϋπολογισμό 
100,000.00 € Ευρώ.  

Από το παραπάνω πόσο των 100,000.00 ζητείται να ενισχυθεί το 
παρακάτω έργο κατά 16,000.00 : 

«ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟΥ ΑΓΩΓΟΥ ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΓΕΩΡΓΙΑΝΩΝ 
ΑΠΟ ΑΝΤΛΙΟΣΤΑΣΙΟ ΕΩΣ ΔΕΞΑΜΕΝΗ» στον Κ.Α. 7326.017(2007)   και 
προϋπολογισμό 34,000.00 € Ευρώ. Ενίσχυση κατά 16,000.00 € και νέο 
προϋπολογισμό 50,000.00 € για το έτος 2006. 

Από το υπόλοιπο 84,000.00 € ζητείται η δημιουργία δύο νέων έργων για το 
2007: 

«ΜΕΛΕΤΗ ΓΙΑ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟ ΑΓΩΓΟ ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΗΣ ΠΑΝΟΡΑΜΑΤΟΣ» 
με Κ.Α. 7411.008     ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ 54,000.00 € για το έτος 2007. 

«ΜΕΛΕΤΗ ΓΙΑ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟ ΑΓΩΓΟ ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΗΣ ΛΑΖΟΧΩΡΙΟΥ» με 
Κ.Α. 7411.009     ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ 30,000.00 € για το έτος 2007. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει 
τις τροποποιήσεις του πίνακα έργων στο πρόγραμμα ΘΗΣΕΑΣ προκειμένου να 
δημιουργηθούν τα αντίστοιχα έργα από τις επιτροπές του ΘΗΣΕΑ. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Τσιαμήτρου: Στην παράγραφο 3 λέτε: «σας γνωρίζουμε στον Πίνακα έργων 

Θησέα  υπήρχε το έργο  ‘Κατασκευή δικτύων ύδρευσης Κουμαριάς’ για το έτος 2006 
το οποίο και ζητείται η κατάργησή του λόγω αδυναμίας εκτέλεσης του». Γιατί δεν 
μπορεί να εκτελεστεί το έργο; Γιατί μεταφέρεται το έργο στα Γιοτζαλίκια 
«Εξωτερικός αγωγός αποχέτευσης» από το 2007 που ήταν στο πρόγραμμα, να γίνει 
το 2008; 

Δάσκαλος: Δεν υπάρχει πρόβλημα κατασκευής δικτύου ύδρευσης στην 
Κουμαριά, είναι όλα τα δίκτυα ολοκληρωμένα. Όπως γνωρίζετε καλά κι εσείς και ο 
προηγούμενος Δήμαρχος, ήδη έγιναν κάποιες ενέργειες, ψάξαμε να βρούμε νερό με 
γεωτρήσεις αλλά δεν βρέθηκε νερό εκεί κοντά, δεν μπορούμε να κάνουμε τίποτα 
περισσότερο με αποτέλεσμα να το καταργήσουμε. Για το άλλο που ρωτήσατε, 
παίρνουμε απ΄ αυτό το έργο 16.000,00 ευρώ, ενισχύουμε τον κωδικό του έργου 
«εξωτερικού αγωγού Γεωργιανών» και ταυτόχρονα, επειδή δεν υπήρχε μελέτη για τα 
Γιοτζαλίκια, και συγκεκριμένα για το έργο αγωγού σύνδεσης του συνοικισμού 
Πανοράματος με το δίκτυο της πόλης, θα κάνουμε μία μελέτη και μεταφέρουμε το 
συγκεκριμένο έργο για το 2008 έτσι ώστε να κάνουμε φέτος τη μελέτη και του 
χρόνου να το δημοπρατήσουμε. Επίσης για τον ίδιο σκοπό γίνεται και ο εξωτερικός 
αγωγός Λαζοχωρίου και Ταγαροχωρίου δηλ. πρέπει να γίνει φέτος η μελέτη και να 
κατασκευάσουμε του χρόνου τα έργα. 



Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Ο καταρτισμός του προγράμματος «Θησέας» είχε μία 

φιλοσοφία η οποία ανατρέπεται. Τα επιχειρήματα που είπε ο κ. Δάσκαλος δεν 
τεκμηριώνονται. Το έργο του εξωτερικού αγωγού στα Γιοτζαλίκια είναι απαραίτητο 
και πρέπει να γίνει γιατί είναι σε εξέλιξη το άλλο έργο, της διάνοιξης των δρόμων στα 
Γιοτζαλίκια, η περιοχή άρχισε να ανοικοδομείται και υπάρχει πρόβλημα 
αποχέτευσης. Πρέπει να μείνουν τα χρήματα εκεί και να γίνει το έργο φέτος και όχι 
του χρόνου. Το έργο της ύδρευσης Τριποτάμου δεν έχει πρόβλημα και μπορεί να γίνει 
του χρόνου αντί για φέτος. Πρέπει αυτά τα χρήματα να τα χρησιμοποιήσουμε για την 
ύδρευση της Κουμαριάς. Υστερα απ΄ αυτά δεν συμφωνώ με καμία από τις 
τροποποιήσεις που ζητάτε. 

Τσιαμήτρου: Κι εγώ συμφωνώ με τον κ. Σκουμπόπουλο, ότι δεν πρέπει να 
καταργηθεί το έργο στην Κουμαριά, μπορούν να διατεθούν τα χρήματα σε εξωτερικό 
δίκτυο, να βρεθεί νερό και να προχωρήσει μετά η κατασκευή του δικτύου. Στα 
Γιοτζαλίκια, ήδη χτίζονται πολλά σπίτια κι έχουν πρόβλημα γιατί έχουν πάρει 
οικοδομική άδεια που λέει μέσα ότι θα συνδεθούν με τα δίκτυα. Όταν δεν θα μπορούν 
να συνδεθούν, πού θα ρίξουν τα λύμματά τους;  Πρέπει επειγόντως να γίνει ο 
κεντρικός αγωγός αποχέτευσης και οι υπηρεσίες ας κάνουν τη μελέτη γρήγορα, δεν 
είναι κάτι ακατόρθωτο ή δύσκολο να γίνει μία μελέτη σε δυο – τρεις μήνες, ώστε να 
δημοπρατηθεί μέσα στο 2007 όπως προβλεπόταν. 

Δάσκαλος: Για να γίνει μελέτη πρέπει να υπάρχει κονδύλιο. Με τι χρήματα θα 
γίνουν οι μελέτες; Μιλάτε γιατί δεν γνωρίζετε, αφού ο αγωγός αποχέτευσης και 
σύνδεσης του οικισμού Πανοράματος με το δίκτυο της πόλης, είναι αγωγός που 
συνδέει τον αγωγό που εκβάλει στο ποτάμι στο ύψος της γέφυρας του Πανοράματος 
με το δίκτυο της πόλης και μένει και μία αναμονή για τα Γιοτζαλίκια. Στη 
συγκεκριμένη μελέτη δεν υπάρχει τίποτα για το δίκτυο στην περιοχή Γιοτζαλίκια, 
αλλά είναι στην άλλη μελέτη για τις Φλαμουριές και ξέρετε πολύ καλά κε 
Σκουμπόπουλε ότι είχε υποβληθεί στο Γ΄ ΚΠΣ και δεν πέρασε. Επίσης πέρυσι είχαμε 
εγγραφή 100.000,00 ευρώ στην Κουμαριά και δεν έγινε απολύτως τίποτα. Παρόλ΄ 
αυτά, η ΔΕΥΑΒ πλήρωσε 30.000,00 ευρώ για μία γεώτρηση που δεν απέφερε 
αποτέλεσμα. Αν βρεθεί νερό, πολύ ευχαρίστως να κάνουμε έναν καινούργιο κωδικό 
και να κατασκευάσουμε έργα απ΄ τον Θησέα. Αυτή τη στιγμή ερχόμαστε εδώ να 
τροποποιήσουμε και να ψηφίσουμε τον Θησέα όπως πραγματικά τον ψηφίσαμε και 
στο τεχνικό πρόγραμμα, γιατί αυτά τα έργα τα ψηφίσατε ήδη στο τεχνικό πρόγραμμα. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Ισχύουν αυτά που είπα στην πρωτομιλία μου. 
Τσιαμήτρου: Είπε ο κ. Δάσκαλος ότι δεν υπάρχουν χρήματα για μελέτες, αλλά 

δεν κατάλαβα, δεν υπάρχουν υπηρεσίες για να κάνουν τις μελέτες; Υπάρχει, απ΄ ότι 
ξέρω, η μελέτη της ΔΕΥΑΒ, όλα τα υπόλοιπα πάνω απ΄ αυτόν τον κεντρικό αγωγό να 
πέσουν στον αγωγό που θα κατέβει από το Πανόραμα. Πού θα συνδεθούν όλοι οι 
πολίτες που θέλουν να κάνουν κάποιο σπίτι εκεί πέρα; 

Δάσκαλος: Γνωρίζετε πού βρίσκεται το δίκτυο αποχέτευσης της πόλης; Στη 
γέφυρα της οδού Δήμητρας. Πώς θα γίνει μελέτη; Είναι εύκολη η προτεινόμενη λύση; 
Κάποια στιγμή προσπάθησε και ο κ. Καρατζάς αλλά δεν βρήκε λύση. Παρόλα αυτά 
εμείς προτείναμε αυτά που ήδη είναι αποτυπωμένα στο τεχνικό πρόγραμμα που 
ψηφίσαμε εδώ και πρέπει να κάνουμε την τροποποίηση για να μπορέσουμε να τα 
δημοπρατήσουμε. 

Δήμαρχος: Ακουσα την κα Τσαμήτρου να λέει ότι είναι πανεύκολο πράγμα οι 
μελέτες και γιατί να μην κάνουμε, αλλά ήθελα να ρωτήσω και την κα Τσαμήτρου και 
τον κ. Σακαλή που θήτευσαν και οι δύο αντιδήμαρχοι, πόσες μελέτες μας άφησαν 
πίσω, σ΄ αυτά τα συρτάρια. Καμία. Ας απαριθμήσουν τις μελέτες που άφησαν, ώστε 
να χαρώ κι εγώ και να πω ότι έτσι εύκολα γίνονται οι μελέτες και είμαστε πανέτοιμοι 



να διεκδικήσουμε πράγματα. Επίσης να πω ότι σ΄ όλη την Ελλάδα ο Θησέας είναι για 
μελέτες αλλά εμείς τον βάλαμε όλο στην αποχέτευση και στην ύδρευση. Εν πάση 
περιπτώσει γίνονται κάποιες αλλαγές και θα προχωρήσουμε μ΄ όλες αυτές τις 
αντίξοες συνθήκες και παρότι βρήκαμε άδεια τα συρτάρια από μελέτες. 

Σακαλής: Όλα αυτά είναι με δικές μας μελέτες. Ο,τι δημοπρατείτε εσείς τώρα 
με δικές μας μελέτες έγιναν. Εσείς κάνατε καμία μελέτη; 

Δήμαρχος: Να πάτε στη Διαχειριστική Αρχή να ρωτήσετε. 
Τσιαμήτρου: Εμείς από τον κ. Χασιώτη δεν βρήκαμε καμία μελέτη αλλά εσείς 

βρήκατε μελέτες από εμάς γι’ αυτό και δημοπρατείτε τώρα. Αλλιώς πώς θα 
δημοπρατούνταν όλα αυτά τα έργα; 

Δήμαρχος: Να πάτε να ρωτήσετε την Διαχειριστική Αρχή κι αυτή την 
κουβέντα δεν θα την ξανακάνω. Περάσαμε προηγουμένως το σύστημα ελέγχου 
πεζοδρόμων κ.λ.π. Αυτό το κάνατε και μιλάτε κιόλας; 

Πρόεδρος: Επειδή έχει επέλθει ταραχή από τη συζήτηση, διακόπτω τη 
συνεδρίαση για 5 λεπτά, σύμφωνα με την παράγραφο 17 του άρθρου 12 του 
Κανονισμού του Δ.Σ. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 Στο σημείο αυτό η συζήτηση διακόπηκε για πέντε (5) λεπτά. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Πρόεδρος: Κε Σκουμπόπουλε και κε Ακριβόπουλε είπα από την πρώτη στιγμή 
πως δεν είμαστε επαγγελματίες πολιτικοί. Εκείνο που θα ήθελα και το είπα από την 
αρχή, γιατί έτσι είναι και η φύση μου και γενικότερα οι απόψεις μου, να υπάρχει μία 
βοήθεια εκεί που υπάρχει πρόβλημα, δεν θα ήθελα να παρεμβαίνετε μ΄ αυτό τον 
τρόπο, με το γέλιο, την ειρωνεία κ.λ.π. και να σας πω και κάτι που δεν θα ξαναπώ ότι 
δηλ. ο τρόπος που συμπεριφερθήκατε όλα αυτά τα χρόνια ήταν ένα από τα κριτήρια 
που σας έκρινε ο λαός. 

Ακριβόπουλος: Εμείς δεν κριθήκαμε μία φορά αλλά τρεις. Εσείς κριθήκατε κε 
Πρόεδρε μία φορά και την επόμενη φορά να δούμε πού θα είστε. 

Τσιαμήτρου: Δεν είπα ότι είναι εύκολη ή δύσκολη η μελέτη, είπα ότι δεν είναι 
ακατόρθωτο να γίνει μία μελέτη, υπάρχει αρκετός χρόνος και θα μπορούσαμε να 
ξεκινήσουμε ήδη ώστε και να την ολοκληρώσουμε και να την δημοπρατήσουμε. 

Δάσκαλος: Γιατί δεν κάνατε μελέτη για τα δίκτυα της Κουμαριάς που είχατε 
100.000,00 ευρώ πέρυσι και δεν τα δημοπρατήσατε; Θα ξεκινήσω απ΄ αυτό που είπε 
η κα Δήμαρχος και θα πω πως όταν πήγαμε στη Διαχειριστική Αρχή ήταν έτοιμα τα 
έργα να απενταχθούν, καλώς ή κακώς περπάτησαν κάποια έργα, καλώς ή κακώς 
δημοπρατήθηκαν κάποια έργα και καλώς ή κακώς θα δημοπρατηθούν κι άλλα. Αν 
θέλετε να υλοποιηθούν κάποια έργα τότε πρέπει να ψηφίσετε αυτά που ψηφίζαμε για 
το τεχνικό πρόγραμμα. Όλα αυτά τα έργα που είναι εδώ στον Θησέα είναι και στο 
τεχνικό πρόγραμμα. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του αντιδημάρχου, κ. Δ. 
Δάσκαλου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, 
Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 

Το Δ.Σ.  μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 2-5-2007 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Δ. Δάσκαλου. 
2.- Την αριθ. 4/2006 προγενέστερη απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκαν οι 
προτάσεις έργων του Δήμου για ένταξή τους στο πρόγραμμα «ΘΗΣΕΑΣ» 
(προγραμματική κατανομή 35% για την 4ετία 2006-2009). 



3.- Την ανάγκη τροποποίησης της παραπάνω απόφασης. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων, όπως 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την τροποποίηση της αριθ. 4/2006 απόφασής του για έγκριση πίνακα 
προτάσεων έργων του Δήμου Βέροιας για ένταξή τους στο πρόγραμμα «ΘΗΣΕΑΣ» 
(προγραμματική κατανομή 35% για την 4ετία 2006-2009), ο οποίος διαμορφώνεται 
ως εξής:  
 

ΕΤΟΣ 2006 
Α/Α ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ  

(€) 
1 Εξωτερικός αγωγός ύδρευσης Μικρής Σάντας 200.000,00 
2 Αντικατάσταση εξωτερικού αγωγού ύδρευσης 

Γεωργιανών από αντλιοστάσιο έως Δεξαμενή 
50.000,00 

 ΣΥΝΟΛΟ Α 250.000,00 
 
ΕΤΟΣ 2007 

Α/Α ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ  
(€) 

1 Αντικατάσταση δικτύου ύδρευσης Ράχης 313.000,00 
2 Αντικατάσταση δικτύου ύδρευσης 

Τριποτάμου 
156.000,00 

3 Μελέτη για εξωτερικό αγωγό αποχέτευσης 
Πανοράματος 

54.000,00 

4 Μελέτη για εξωτερικό αγωγό αποχέτευσης 
Λαζοχωρίου 

30.000,00 

 ΣΥΝΟΛΟ Β 553.000,00 
 

ΕΤΟΣ 2008 
Α/Α ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ  

(€) 
1 Εξωτερικός αγωγός αποχέτευσης 

Λαζοχωρίου-Ταγαροχωρίου-Κρεββατά 
380.000,00 

2 Αντικατάσταση κεντρικού αγωγού ύδρευσης 
από Πανόραμα έως δεξαμενή Προφ. Ηλία. 

196.000,00 

3 Εξωτερικός αγωγός αποχέτευσης 
Πανοράματος-Γιοτζαλίκια 

210.000,00 

 ΣΥΝΟΛΟ Γ 786.000,00 
 



ΕΤΟΣ 2009 
Α/Α ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ  

(€) 
1 Αντικατάσταση και επέκταση δικτύου 

ύδρευσης Κάτω Βερμίου 
300.000,00 

2 Κατασκευή δικτύων αποχέτευσης Κάτω 
Βερμίου 

300.000,00 

3 Κατασκευή δικτύων αποχέτευσης Αγίας 
Βαρβάρας 

186.000,00 

4 Κατασκευή δικτύων αποχέτευσης Ασωμάτων 186.000,00 
 ΣΥΝΟΛΟ Δ 972.000,00 

 
 ΣΥΝΟΛΟ Α+Β+Γ+Δ 2.561.000,00 

 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  306 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Δ. Δάσκαλος Χ. Σκουμπόπουλος 
 Τ.  Χατζηαθανασίου Χ. Γεωργιάδης 

 Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 

 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 
 Ν. Τσιαμήτρος Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Γ. Ορφανίδης 
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-5-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 


